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Abstract (en)
In the pump the parts of the impeller (20, 20') bear radial blades (25), or have them arranged between each other, so that the pumped medium
enters the radial blades (25) through the inlet opening (26) and passes in an accelerated fashion into the flow channel (32) and from the latter by
one or more transfer channels into the directly following side channels (29, 29'), is entrained by the blade rims (23, 23'), and finally is discharged
from the pump. <IMAGE>

Abstract (de)
Radialschaufelunterstützte Seitenkanalpumpe, bei der die Teile des Laufrades (20, 20') Radialschaufeln (25) tragen oder zwischen sich angeordnet
haben, so dass das Fördermedium durch die Ansaugöffnung (26) in die Radialschaufeln (25) eintritt und beschleunigt in den Strömungskanal (32)
und von diesem über einen oder mehrere Überleitungskanäle in die unmittelbar folgenden Seitenkanäle (29, 29') gelangt, durch die Schaufelkränze
(23, 23') mitgenommen wird und schliesslich aus der Pumpe austritt.
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